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Referat fra Klubber i Klubben (KIK) møde d. 14. juni 2023 

 

Tilstede: Erik Nordahl-Pedersen, Berit Abildtrup, Kaare Andresen, Birgit Klerens, 

Gerner Abildtrup, Bjarne Hansen, Peter Paul Olsen, Joyce Grubbe(referent) 

Afbud: Marianne Krainer  
 

1. Velkomst og orientering v/ formand 

Erik byder velkommen og anfører, at mødet vil følge udsendt dagsorden. Erik oplyser 

desuden, at det pt. er en stille periode for bestyrelsesarbejdet og har ikke andet at 

berette end det der kommer i de underliggende punkter. 
 

2. Opfølgning på referat fra sidste møde 

Fremover skal referat sendes ud til høring hvor evt. rettelser foretages inden endelig 

godkendelse af alle deltagere i KIK bestyrelsen. Først herefter kan Peter offentliggøre 

det på hjemmesiden.  
 

3. Orientering om klubbens økonomi v/formand 

Det går som forventet – der er styr på kassekreditten og den økonomiske balance er på 

niveau med sidste år, på trods af store uforudsete udgifter i efteråret 2022.  

Angående medlemstal så har der været: 

8 udmeldinger 

49 nye medlemmer hvoraf 29 er prøvemedlemmer, 17 fra andre klubber, 1 

flexmedlem og 2 juniormedlemmer 
 

4. Orientering om baneforhold v/formand 

Alfred er blevet ny baneformand og det ansvar påtager han sig til stor tilfredsstillelse 

for banepersonalet og bestyrelsen. 

Pga. af tørken er banerne af en sådan beskaffenhed, at bestyrelsen har vedtaget 

rabatordning på greenfee, og der spilles med oplæg. Nogle af Tee stederne er dårlige, 

da banepersonalet har fået leveret forkert topdressing materiale. 
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5. Orientering fra Sekretariat og ProShop v/ sekretariatsleder 

Shoppen kører fint, medlemmer er flinke til at handle og der er mange greenfee 

spillere i øjeblikket, som også handler.  

Tavle med oversigt over lodtrækningspræmier fra Kræftens Bekæmpelse indsamling 

vil Peter rette til, så man kan se hvilke numre, der mangel at blive hentet. 

Der vil blive indkøbt og opsat brandslukkere ved buggyoverdækningen – Kaare har 

den opgave. 

Kaare spørger ind til om fadølsanlægget kunne være åbent ud over sekretariatet 

åbningstid, men det er ikke muligt, da åbning og lukning af kulsyreanlægget skal 

varetages af kompetent personale. 

Berit foreslå at der udarbejdes et skema med standard spørgsmål, til de klubber som 

ønsker at spille match med egne klubmedlemmer på vores bane. Alle syntes det er en 

god ide og Berit påtager sig arbejdet med at udarbejde skema. 
 

6. Koordination og ajourføring af klubbens årskalender for 2023 

Der er få rettelser: 

Bestyrelsesmøde 15/6 → 21/6 

Mandematch 3/7 → 7/8 

Velkomstmatch for nye medlemmer d. 22/9 

Kaare spørger formand Erik om det er ok fortsat at have en Match med Ecco som 

sponser, Erik gør rede for hvilke overvejelser bestyrelsen har gjort sig, og hvilken 

holdning der ligger til grund for beslutningen. Dette tages ad notum af deltagerne. 
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7. Opfølgning på matchen til støtte for kræftens bekæmpelse d. 4. juni 

Der har indtil nu været en indtægt på 43.000kr til fordel for kræftens bekæmpelse.  

Selve dagen med matchen forløb fint, men der er behov for lidt justeringer. Kaffeteltet 

var voldsomt plaget af myrer, og da man ønsker af bibeholde stedet, skal der ”vandes” 

for myre til næste år. Forsøget med at servere kaffe allerede fra kl. 9.00 var ingen 

succes – de fleste gik videre, da de lige havde fået morgenkaffe hjemmefra. Der var 

stort overskud af kage, så næste år kan antallet halveres til 4 stk. bradepander i stedet 

for 9 stk.  

Manneklubben havde en udgift på 2606,06kr til pølser m.m. Det er meget for en enkelt 

klub, så fremadrettede arbejdes på at udgiften deles ud, så manne-dame-og seniorklub 

betaler hver 1/3. De enkelte bestyrelsesformænd tager punktet med til eget 

bestyrelsesmøde og giver tilbagemelding ved næste KIK møde. 

Der drøftes om man kan sætte en minimums beløb grænse på de sponser gaver der 

indhentes. Forskellige muligheder drøftes og punktet nåede ikke en endelig 

konklusion. 
 

8. Orientering fra Dameklubben 

Der er på nuværende tidspunkt 52 medlemmer 

De tager til venskabsmatch i Halsted d. 20.juni og på Dametur til Holbæk Golfklub med 

overnatning på Holbæk Strandhotel d. 28-29. juni. Der spilles på Hedeland Golfbane på 

turen ud.  

Er i gang med at arrangerer årets store dyst - Kønnenes kamp😊 

 

9. Orientering fra Manneklubben 

Der er på nuværende tidspunkt 84 medlemmer 

Har lige været på Mannetur til Holbæk golfklub, hvilket forløb hyggeligt og fornøjeligt. 

Manneklubben kunne godt indimellem tænke sig at bruge baglæns gunstart ”bredere” 

(at anvende flere opstartshuller). Erik redegør for de økonomiske overvejelserne der 

ligger i at ”samle” opstartshullerne, men henviser i øvrigt til at retningslinjerne 

anvendes fornuftigt i samarbejde med sekretariatet. 
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10. Orientering fra Seniorklubben 

Der er på nuværende tidspunkt 130 medlemmer 

Det nye tiltag med at inkludere pay and play banen i den gennemgående turnering 

fungerer fint 

Næste uge onsdagsmatch bliver afviklet på Halsted Kloster Golfbane og Seniorturen 

afvikles i august måned 
 

11. Orientering fra Fyraftensklubben 

Marianne er fraværende og har ikke indgivet noget til referat 
 

12. Orientering fra Begynderudvalget og Kaninklubben 

Der er mange nye spillere som virker rigtig engageret, og der er god stemning efter 

spillet – mange bliver ”hængende”. I tirsdags var der 20 spillere til træning.  

Der er udarbejdet en plan for yderligere markedsføring af golfbanen for at skaffe nye 

medlemmer. Jesper står for det med hjælp fra bl.a. Erik og Gerner. 
 

13. Orientering fra Turneringsudvalget 

Medlemmer har spurgt Bjarne hvad der gør, at der skal betales matchfee til 

turneringer, hvor der er sponser på. Erik svarer, at det er normal kutyme at der 

kræves matchfee for at deltage i klubturneringer, og at disse indtægter bl.a. går til 

præmier og andre udgifter forbundet med planlægning, tilrettelæggelse og 

gennemførelse af de enkelte turneringer. 

Der bliver oprettet en ny gruppe til klubmesterskaberne i år – Superveteraner  

Turneringsudvalget mangler emner til at indgå i udvalgsarbejdet. 
 

14. Orientering fra Bridgeklubben 

Opstarter i uge 43 
 

15. Næste møde 

Aftales til d. 26. oktober 2023 kl. 15.00 
 

 

Referant/Joyce 
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